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➔ COMPAREIXENÇA CONJUNTA 
Set agrupacions fan front comú per expressar el seu enuig 

El tema _ •GIRONA.Les entitats que van comparèixerconjuntamentsónl'Associació Turística d'Apar-
taments Costa Brava Pirineu de Girona, la Taula Gironina de Turisme, el Col·legi API de Gi
rona, el Consell Català: dels API, el Col·legi d'Administradors de Finques de Girona, el Gre
mi de Promotors i ConsJructors d'Edificis de Girona i la Cambra de Comerç de Palamós.■ 

➔ HABITATGES D'ÚS TURÍSTIC (HUT). EL G�VERN CATALÀ LIMITA LA CONCESSIÓ DE LLICÈNCIES 

La nova llei d'habitatges turístics reduirà 
l'oferta a 20 municipis de l'Alt Empordà 
Mentre els pobles petits 

veuen el decret amb 

bons ulls, el sector i els 

municipis grans s'hi 

manifesten en contra 

Gemma Arché / ACN l FIGUERES 
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■■ Un total de 20 municipis alt
empordanesos estan afectats 
per la nova regulació de llicènci
es d'apartaments turístics que di
marts va anunciar per sorpresa la 
Generalitat, i que al llarg d'aques
ta setmana ha generat una allau 
de reaccions. El decret llei que va 
aprovar el Govern català afectarà 
els pisos turístics que es vulguin 
obrir en localitats que tenen pro
blemes d'accés a l'habitatge, o bé 
que tenen més de cinc habitat
ges d'ús turístic (HUT) per cada 

COLERA. És un dels municipis afectats que, segons els empresaris, té una realitat molt diferent de la de Barcelona HORA NOVA 

➔ L'ALT EMPORDÀ ÉS LA COMARCA AMB MÉS LOCALITATS AFECTADES 

- 100 habitants. 
_ En aquests pobles (o ciutats), els 
ajuntaments hauran de modificar 
el planejament urbanístic per re
collir expressament la possibilitat 
d'acollir pisos turístics, justificant 
que tenen prou sòl per a habitat
ge permanent i sense sobrepassar 
mai els 10 pisos turístics per cada 
100 habitants (val a dir que l'Alt 
Empordà és la comarca catalana 
amb més·municipis que superen 
aquest topall: un total de nou). Les 
llicències noves tindran una dura
da de cinc anys (renovables), però 
els consistoris no les podran con
cedir fins que modifiquin el seu 
planejament. I els negocis afectats 
. que ja funcionen tindran un mar
ge de cinc anys per démanar la no
va llicència. 

♦ Cabanelles 

♦Cadaqués 

♦ Cantallops 

♦ Castelló d'Empúries 

♦Colera 

♦ L'Escala 

♦Figueres 

♦ Llançà 

♦ Palau-saverdera 

. ♦Pau 

♦ El Port de la Selva 

♦Roses 

♦Sant Mori 

♦ Sant Pere Pescador 

♦ La Selva de Mar 

_ ♦Siurana 

· ♦ Torroella de Fluvià 

però vam començar amb quatre o ca d'aquesta manera, crec que hi 
cinè i ara ja n'hi ha un pilot. Per ai- · pot haver un desequilibri territo
xò jaho volíem regular amb un to- rial molt important, perquè et pot 

DIVERSITAT D'OPINIONS. Davant pall.Perquèelqueinteressaésque · afectara tu;peròpotse�almunici� 
el que va ser un anunci inesperat la casa sigui de la gent que ve a viu- · pi del costat no ... ». 
després d'una reunió ordinàri� re,noambaquestsistema». A més, afegeix que els canvis 
del Govern, les reaccions dels al- En canvi, els municipis més generaran un impacte negatiü. 
caldes de la comarca han sigut di- grans i turístics consideren que la en l'economia de la zona, perquè 
ferents en funció de la idiosincrà- imposició generalitzada d'aques- «Llançà és un poble turístic que 
sia del municipi. En els pobles més ta nova norma serà un gran escull necessita ofertar aquestes places». 
petits i menys turístics, com ara p�r a les seves economies. Des de Itotiadmetreques'handeregular, 
Cantallops, veuen el decret amb Llançà, per exemple, l'alcaldessa, creu que és «el mateix municipi» 
bons ulls. , _ Núria Escarpanter, creu que «ai- qui ho ha de fer en funció «del que. 

L'alcalde, Joan Sabartés, recorda - xò s'hauria d'haver enfocat dife- més li convé». 
fins i tot que «no fa massa temps rent» per no vulnerar les «autono- I en el mateix sentit s'expressa 
estàvem parlant ·que hauríem de mies locals». «Cada municipi és l'alcalde del Port de la Selva, Josep 
fer alguna cosa», perquè «mol- i té una realitat ben diferent. Per Maria Cervera, que també critica 
ta gent vol fer la casa d'ús t_urístic, tant, si aquesta normativa s'apli- que s'intenti «aplicar la mateixa 

♦Ventalló 

♦Vilamaniscle 

♦Vilaür 

medicina per a tòtes les malalties, 
i per als que no tenen la malaltia». 
Cervera alerta que la nova regula
ció pot suposar la fi del model eco
nòmic del seu poble, que gairebé 
no té sector primari ni industrial, 
i que viu plenament del turisme. 

Actualment el Port de la Selva 
té 621 pisos turístics registrats. I 
«segons això; en condicions Òpti
mes en podríem tenir 50, i 100 com 
a màxim», diu Cervera, que afe
geix: «Que em diguin qui decideix 
a quins 521 se'ls ha de dir _que se'ls 
ha acabat», tot matisant que no es 
tracta de grans tenidors, sinó de 
famílies que durant anys han in
vertit els seus estalvis. 

EL SECTOR, EN CONTRA. La Gene
ralitat atribueix el canvi al fet que 
«l'aparició del fenon;ien dels pisos 
d'ús turístic és una de les causes de 
la disminució del nombre d'habi
tatges que es lloguen com a allot
jament permanent». Però el sec
torno hi està d'acord. De fet, la pre
sidenta de l'Associació Turística 
d'Apartaments (ATA) a les comar
ques gironines, EstherTorrent, re
corda que «hi ha un 10% de pisos 
buits i els apartaments turístics 
només representen un 2% del parc 
d'habitatges de Catalunya». 

Torrent alerta que els municipis 
de la Costa Brava «hauran d' elimi
nar entre el 40 i el 60% dels aparta
ments» que hi ha amb _una llicèn
cia vigent a dia d'avui, i assegura 
què aquesta limitació repercutirà 
en altres establiments del sector 
com ara la restauració, el comerç o 
les activitats de lleure i nàutiques. 

A més, des de Llançà Escarpan
ter diu que el que troba «més criti
cable» és_«que no s'hagi consultat, 
en aquest cas als municipis, per 
veure si realment això ens estava 
bé o no, ni tampoc al sector, que 
som part fonamental». I en base a 
això, diverses associacions (l'ATA, 
la Taula Gironina de Turisme, la 
FOEG, la Cambra de Comerç o el 
Col·legi d'API de Girona) van fer 
divendres una roda de premsa 
conjunta per alertar el Govern que 
la nova normativa pot comportàr 
la pèrdua de fins a 5.000 llocs de 
treball a la demarcació de Giro
na. Asseguren que el tancament 
d'apartaments tindrà un impacte 
econòmic negatiu en comerços i 
restauració, perquè la normativa 
pot comportar la pèrdua de fins a 
500.000 visitants. 

Les associacions·també criti
quen que es proposi «la mateixa 
medicina per a tothom» perquè 
creuen que la realitat de ciutats 
comBarcelonaésmoltdiferentala 
de pobles com Colera. I ho exem
plifiquen explicant que els topalls 
proposats per la regulació indi
quen que a Figueres, per exemple, 
hi podria haver 4.709 HUT, quan 
actualment només n'hi ha 299 de 
registrats (en el cas de la capital el 
problema és el d'habitatge). I laFe
deració Catalana d'Apartaments 
Turístics estudia emprendre «la 
via legal» contra el decret.■ 
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➔EQUIPAMENTS.CULTURALS l SOCIALS ,: g q ➔ SERVEIS.DE LA FUNDACIÓ SALUT EMPORD l El CCI\E 

Les obres per ampliar la 
biblioteca de Llançà, en marxa 

Ofereixen un servei gratuït 

de canguratge a l'hospital 

Un dels ascensors es farà 

arribar fins a la segona 

planta de l'edifiçi i l'altre, 

fins ara inactiu, es posarà 

en funcionament 

Gemma Arché l LLANÇÀ 

· -L'Ajuntament de Llançà ha po
s9t en marxa la primera fase de 
les obres per ampliar la bibliote
ca municipal Pere Calders, que 
passarà dels 200 metres quadrats 
actuals als 800. Els treballs han 
començat pels ascensors: un dels 
dos aparells es farà arribar fins a 
la segona planta de l'edifici, on 
s'habilitarà un magatzem i una 
zona de descans per als treballa
dors, i l'altre (que s'havia donat de 
baixa pel poc ús que tenia) es po
sarà en funcionament. 

Tal com va avançar HORA NOVA,· 
el projecte s'ha dividit en dues fa
ses. Quan s'acabi aquesta prime-

OFICINA JOVE DE 

L'ALT EMPORDÀ 

XERRADA VIRTUAL 

Ajuts a 
l'habitatge 
A càrrec de la Cartera 
de Serveis de la XNEJ 

PER AJOVES 

DE 18 A 35 ANYS 
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INTEGRADORA SOCIAL. Conversant amb la mare d'un infant hospitalitzat FSE 

Redacció l FIGUERES 

ASCENSORS. És on se centraran els operaris en aquesta primera fase N. ESCARPANTER 

tan en un centre sanitari, i oferir 
un suport perquè les famílies pu
guin disposar d'un temps de des
connexió per descansar o per fer 
gestions. El Cangur Hospitalari 
s'ofereix de dilluns a divendres, 
de 10 h a 13.30 h, a l'habitació o en 
un entorn adequat dins del ma
teix centre. És un servei gratuït 
que va a càrrec de professionals 
del programa Temps per Cures, 
gestionat pel Consell Comarcal.■ 

ra, que se centrarà bàsicament en 
els ascensors, començarà la sego
na, que consistirà a crear un es
pai per a adults, un espai infan
til i una zona d'estudi. I les obres 
interiors també canviaran tota 
la fisonomia exterior de la Casa 
de Cultura, perquè bona part de 

la façana actual, força opaca, es 
canviarà per vidre per donar més 
llum a dins de l'equipament. El 
projecte, llargament reivindicat, 
està valorat en uns 340.000 euros 
i estarà finançat íntegrament per 
administracions supramunici-
pals. ■ 

• L'Hospital de Figueres i el Con
sell Comarcal de l'Alt Empordà
(CCAE) han posat en marxa el 
Cangur Hospitalari, adreçat a les 
famílies de pacients ingressats 
de O a 16 anys. Es tracta d'un ser
vei puntual i individual que vol 
afavorir la conciliació, ja que els 
menors requereixen un acom
panyament constant quan es-

➔ MEDI AMBIENT. BIODIVERSITAT MARINA 

Tres tonyines pel port de l'Escala ... Són la Trini amb dues amigues? 
-Diversos pescadors i veïns de l'Escala van veure la setmana passada tres tonyines de grans dimensions 
que es passejaven pel port del municipi. Al principi van ser molts els que van identificar un dels animals 
com la Trini, la tonyina que fa vuit anys que visita la zona just abans de Nadal. Però posteriorment les opi
nions han anat divergint, i ara també són molts els que desmenteixen que ho sigui, peFquè cap dels tres 
peixos té l'aleta del llom escapçada com la de la Trini. Una característica que precisament està molt relaci
onada amb la història quevinculal'animal amb el port escalenc. L' l de desembre del 2015 hi va arribar per 
primer cop, ferida i amb poques forces, i els pescadors de les tèranyines la van alimentar amb sobrant� de 
peix durant setmanes, fins que es va recuperar. D'aleshores ençà, entre finals de novembre i principis de 
desembre, la Trini ha tornatcadaanyal'AltEmpordà (amb l'única excepció del2019), i cada cop s'ha mos
trat més confiada amb l'allau de persones que la van a «saludar». (Foto: @confrariesdegirona) ■ 
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ACTUALITAT► COMARCA 

Llançà aprova un reglament per 
llogar habitatges buits des de fa anys 
► El document preveu excepcions que fan que no afecti els petits propietaris o segones residències 

CARME VILÀ. LLANÇÀ 

■ �juntament de Llançà va apro
var inicialment al darrer ple muni
cipal un Reglament d'habitatges 
buits que contempla poder forçar 
a posar en una borsa de lloguer 
aquests habitatges buits i sense cap 
ús des de fa anys. El reglament es
tableix diverses excepcions perquè 
no es pretén afectar persones amb 
segones residències que utilitzen 
poc o petits propietaris. El regla
ment s'haurà d'aprovar definitiva
ment i posteriorment s'estudiaria 
el nombre d'habitatges, quins són 
i les bases per al lloguer d'aquests. 

L'alcaldessa, NúriaEscarpanter, 
va posar de manifest que «sempre 
he tingut la voluntat, i a la campa
nya ho vaig prometre, que m'inte
ressava crear, treballar, en una bor
sa, en aquest cas d'habitatges buits 
que pogués ser destinada ·a llo
guer». Tal com va exposar; Llançà 
és una població turística amb molt 
d'apartamentturístic.Aquestfetés 
positiu i, alhora, potser s'ha de 
plantejar fins a quin punt és posi-

Llançà té un ampli parc d'habitatgesturístics. DDG 

tiu perquè actualment és difícil tro
b� lloguers a preus assequibles. 

Per trobar una sortida, per Es
carpanter, «vam tenir clar que ha
víem de buscar habitatge buit i cre
ar una bossa que pogués ser de llo
guer». I el primer pas ha estat 
l'aproy_ació del reglament. Malgrat 
això, l'alcaldessa de Llançà va vo
l�r deixar clar per no alarmar els 

propietaris, que la idea no és tenir 
en compte tots els habitatges que 
no s'utilitzen. En el reglament «hi 
ha un munt de casuístiques que es
tan contemplades» i va posar com 
a exemple persones que l'utilitzen 
pocs dies l'any o per altres raons te
nen buit. De moment no s'ha cal-
culat el nombre d'habitatges. 

El regidor a l'oposició de Tots 

per l'Empordà, Clàudia Grande, va 
demanar si !'.Ajuntament té potes
tat per-obligar algú a llogar l'habi
tatge. Escarpanter va insistir de 
nou en el fet que els petits propie
taris no han d'estar preocupats, 
que va adreçat a un altre tipus de 
propietari, però el reglament s'ha
via de fer extensiu a tot. 

El regidor d'ERC, Guillem Cusí, 
va posar sobre la taula les xifres que 
actualment té l'Idescat que no es
tan actualitzades i que situarien en 
2063 les primeres residències, 6594 

· destinats a lloguer i 267 buits. 
Escarpanter constata que «el· 

que estem fent és un projecte molt 
embrionari i ara es tira endavant 
l'aprovació inicial, i a partir de la 
definitiva, cenyir aquesta estructu
ra, i buscar aquest habitatge buit». 

Una vegada concretat es creari
en les bases per a posar-lo a lloguer 
i per escollir quin perfil serà-el llo
gater. A banda dels joves, és volun
tat'del govern que hi puguin acce
dir «tots aquells que tinguin pro
blemes per accedir a l'habitatge». 

Una vintena de pobles de lru.t Empordà en 
alerta per la nova regulació de pisos turístics 
► El sector turístic i 
empresarial diu que la 
mesura suposarà la pèrdua 
de 5.000 llocs de treball 

REDACCIÓ. GIRONA 

■ El Govern de la Generalitat de 
Catalunya va ·aprovar dimarts 
passat una nova regulació per les 
llicències d'apartaments tuóstics 
que implica una dràstica reducció 
d'aquests a l '.Alt Empordà,• amb 21 
municipis afectats. Els ajunta
ments hauran de modificar el seu 
planejament urbanístic per per
!Iletre els pisos turístics, justifi
cant prou sòl per habitatge per
manent, amb un límit de l O pisos 
turístics per cada 100 habitants. 
Les llic�ncies noves duraran 5 
anys, renovables, amb negocis 
existents tenint 5 anys per dema
nar-les. La normativa afectarà 262 
municipis amb 95.000 pisos turís
tics, eliminant el 40% dels habitat� 
ges d'ús turístic a les comarques 
gironines. 

L'Alt Empordà és una de les co
marques on més afectarà la me
sura. A la Costa Brava, una de les 

zones I,Ilés turístiques de Yestat es 
troben municipis com Roses, l'Es
cala, Castelló d'Empúries i Llan
çà, que haurà de retallar 3.266, 
2.293, 2.415 i 1.190 apartaments, 
respectivament. En tots els casos, 
més de la meitat dels quals tenen. 
A més, un total de 14 comarques 
tenen municipis afectats pel de
cret que sobrepassen el topall es-

- tablert. L'Alt Empordà ( 9) i el Baix 
Empordà ( 8) són els que en tenen 
més, seguits del Pallars Sobirà ( 6), 
la Cerdanya (5) i el Ripollès ( 4). 

Els cònsistoris nomes podran 
donar llum verda si el planeja
ment urbanístic justifica que hi ha 
prou sòl per a habitatges. Les lli
cències estaran limitades a un 
màxim de .10 pisos turístics per 
cada 100 habitants, topall que se 
supera a una cinquantena de mu
nicipis. En aque�tes 47 poblacions 
saturades, hi ha un escreix de 
28.000 apartaments turístics que 
la norma obliga a eliminar. 

Reacció del sector turístic 
El sector turístic i empresarial tit
llen la mesura d'irresponsable i 
afirmen que tindrà un gran im
pacte en l'economia dels munici-

Platja del Port de la Selva. 

pis que viuen del tui,-isme posant 
en risc el seu fütur i han amena
çat d'emprendre accions legals, 
en termes polítics hi ha diversitat 
d'opinions entre els municipis 
afectats. 

Diverses associacions del sec
tqr turístic i empresarial com ara 

· l'ATA, la Taula Gironina de Turis
me, la FOEG, la Cambra de Co
merç o el Col·legi d'API a Girona 
van assegurar dijous passàt que si 
el decret s'acaba convalidant al 
Parlament de Catalunya suposa-

EMPORDÀ 

rà una reducció de 500.000 turis
tes a la Costa Brava, perquè no hi 
ha alternativa per allotjar-los. Un 
impacte, que segons els seus càl
culs, suposaria la pèrdua de 5.000 
llocs de treball i pèrdues milionà
ries.· 

A l'Alt Empordà pobles Com 
Llançà, l'Escala, Roses, Castelló 
d'Empúries, Cadaqués o el Port 

, de la Selva han acollit amb sorpre
sa i cautela la normativa. La nova 
regulació també ha causat recels 
en alguns municipis com Llançà. 

EMPORDÀ 

Navata pr�senta 
· el projecte 
de cooperativa 
_d'habitatge 
en una jornada 
REDACCIÓ. NAVATA 

■ Navata acollirà, aquest diven
.dres a les 4 de la tarda, una jorna
da de presentació de la Coopera
tiva d'Habitatge en Cessió d'ús i 
d.e Consumidors Somtribu, una 
iniciativa que promou un model 
d'habitatge cooperatiu per posar 
en relleu aquesta pr�posta coope
rativa per al desenvolupament 
sostenible del municipi. 

Socis fundadors d'altres pro
jectes de cooperativa com Ana 
Fernandez i Gemma Nogués 
compartiran els seus conêixe
ments i Yolanda r-.Jarquez, sòcia 
fundadora de Somtribu a Navata. 
La jornada conclourà amb una 
taula rodona sobre.les eines de fi
nançament alternatiu per a les pe
tites cooperatives d'habitatge ru
rals i el paper dels API. Finalment, 
Montse Biernés, Yolanda Mar
quez, i Jaume Guillamon, socis 
fundadors de Somtribu, clouran 
presentant el projecte cooperatiu 
a Navata, subratllant els valors 
col·laboratius i l'impacte positiu 
per a la comunitat local. 

I.:alcaldessa, Núria Escarpanter 
destaca la falta de consulta amb 
els municipis i el sector abans de 
llançar aquesta _normativa sobre 
els pisos turístics. Subratlla la di
versitat entre municipis i la im
portància de l'autonomia local 
per regular aquesta qüestió se
gons les necessitats específiques· 
de cada lloc. Demana una revisió 
del tèxt normatiu per evitar un 
possible desequilibri territorial i 
assegurar que no es vulneri l'au
tonomia municipal. Finalment, 
expressa la seva preocupació per 
la manca de diàleg amb-els afec
tats i proposa fomentar el lloguer, 
decidint internament els límits 
per als pisos turístics. 

Per la seva part l'alcalde del 
Port de la Selva, J os ep Maria Cer
vera, creu que ía nova regulació 
sobre pisos turístics de la Genera -
litat de Catalunya posarà en risc el 
futur del municipi. Critica, en pri
mer lloc, que la decisió s'hagi pres 
«sense comptar» amb ells i que, a 
més, s'intenti «aplicaF la mateixa 
medicina per a totes les malalties 
i pels que no tenen malaltia». «El 
país no és homogeni», afirma. En 
aquest sentit, diu que la casuísti
ca del seu municipi és «molt par
ticular» i que no només no té res 
a veure amb Barcelona o Girona 
sinó tampoc amb municipis del 
seu entorn i a escassos quilòme
tres de distància, com Cadaqués 
o Llançà. 
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Seguiu l'actualitat a través de ra nostra 
edició digital www.emporda.info 

La parella més ben dirigida 
► Els entrenadors Josep Mari.a Parrot i Esther Bautista comparteixen, a: més d'una relació, la banqueta en dos equips del C lub 
Bàsquet Escolàpies ►Es van conèixer a l Grifeu de Llançà, la vida els gira entorn del bàsquet i la fi l la ha optat pel patinatge 
LLUÍS RIBERA. FIGUERES 

■ Josep Maria Parrot i Esther Bau
tista són parella des de 2007 gràci
es al bàsquet. I l'esport de la ciste
lla els ha seguit acompanyant fins 
al punt d'acabar sent tots dos entre
nadors del mateix equip. Són els 
tècnicstantdelsots-25 com de l'in
fantil femerú del Club Bàsquet Es
colàpies, de Figueres, on van ater
rar fa quatre anys. Venien del Gri
feu de Llançà, el club que els va 
unir. Era l'estiu de 2005 i Parrot es 
va fer càrrec del sènior femerú groc 
com a entrenador. Bautista, que vi-

. via a Girona i teni;i passat al GEIEG 
i al Banyoles, va fitxar per aquell 
equip animada per dues amigues: 
«Havia deixat el bàsquet i em van 
dir de tomar a jugar a un altre ni
vell, però quan em van dir d'anar a 
Llançà, els vaig dir, 'nci hi ha un 
club més a prop'?», recorda. «Ens 
va venir a veure un dia a Sarrià de 
Terila van engrescar», afegeix.Par
rot. 

La jugadora gironina no s'ima
ginava que acabaria fent arrels amb 
el seu entrenador i que s'establiria 
a l'Alt Empordà. Ara, viuen a Llan
çà. Al Grifeu, Bautista hi va jugar 
una temporada i després va co
mençar a entrenar equips del 
planter. Dirigien conjunts dife- . 
rents: Parrot, el mini i Bautista, 
elpremini. 

Després d'una dècada a , 
l'estructura del Llançà van fer · 
les maletes cap a !'Escolàpies. 
I aquí és on es van atrevir a en
trenar a un mateix equip. «No 
se'ns. fa estrany perquè hem 
anat seguint la mateixa línia. 
Tenim unafilosofiaigualil'únic 
que canvia són alguns matisos 

que cadascú té com a entrenador. 
Sommoltcompetitius», puntualit
za Parrot, que va ser jugador del 
Grifeu i de !'Esplais i també va diri
gir a l'Adepaf. 

La gironina ja havia viscut una 
situació calcada, però com a juga
dora, quan va tenir Anna Caula i 
Pere Puig com a entrenadors. Ara 

11 No se'ns fa 
��estrany 
entrenar junts. La· 
sort és que tots dos 
ven im del bàsquet» 
JOSEP MARIA PARROT 
ENTRENADOR DEL_ C� ESCOLÀPIES 

11 No hem tingut ·  
· ��cap problema. 
Si un dels dos no 
estigués en l'àmbit 
esportiu seria difíc i l» 

. ESTHER BAUTISTA 
ENTRENADORA DEL CB ESCOLÀPIES 

�-

Josep Maria Parrot i Esther Bautista, 

al Roser Llop de Figueres. LLuís RIBERA 

b.é, què passa si tots dos estan de 
morros a casa i després han d'anar 
junts a entrenar el mateix equip? 
«No hem tingut cap problema», 
subratlla Bautista. Parrot afegeix 
que «els nostres caps de setmana 
estan enfocats plenament al bàs
quet. La sort és que tots dos venim 
del bàsquet, si no seria insesteni� 

ble». Per a Bautista, «si un dels dos 
no estigués en l'àmbit esportiu, se
ria difícil». I és que han arribat a te- . 
nir quatre partits el cap de setma
na, ara soleh ser entre dos i tres, ja 
que Parrot -coordinador de la sec
ció femenina del club- també en
trena, sense la seva parella, les jú
niors vermelles. La temporada pas
sada va ser «històrica» per a l'Esco
Iàpies, ja que els mateixos Parrot i 
Bautista van veure com els equips 
femeninssots-25,júnioripreinfan-
til quedaven entre el tercer i el cin
què lloc dels Campionats de Cata
lunya. 

A Fontajau, quan poden 
Parrot considera que «el bàsquet és 
la meva passió». Per a Bautista, 

, -. «és un hobby que em treu totes 
les preocupacions». Intenten 

seguir el bàsquet d'elit per la 
televisió i, quan poden, 

van a Fontajau. «Hi 
anemmenysdelqueens 
agradaria, no tenim 
temps». Bautista expli
ca que «m'emociona 
veure a on està l'Uni i 
em recorda quan ju
gava». 

Parrot té 48 anys i 
Bautista 41. Tenen 
una filla (Clàudia), . 
que tot i empapar 
bàsquet a casa s'ha 
decantat pel patinat
ge artístic, en el CP 
Peralada: <iNo ens 
sap greu que no triés 
el bàsquet. Li vam dir 
que fes un esport, el 
que volgués», confes-

S EL TEU FAVORIT? 
COTXE DE L'ANY 
DELS LECTORS 

HONDA 

VOTA EL TEU CANDIDAT 
AL COTXE DE L'ANY 

DELS LECTORS 2024 
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aekwondo Una desena de clubs en el campionat de salts de Llançà 
El gimnàs Ki Hop, de Llançà J de Figueres, va organitzar el diumenge passat en el pavelló municipal llançanenc 

· Joan Pacareu una nova edició del campionat de salts en les modal itats de tuio yop chagui (salt lateral amb obsta· 
cie) i e tuio ap chagui (salt de tisora). Es tracta d'una activitat lúdica i que va comptar amb 300 taekwondistes 
d'una desena dè clubs d'arreu.del país, entre els quals els locals Hapkido, de Figueres, i el Tae Sport, de Vilafant. 

EMPORDÀ 

Pàdel 300jugadors 
en el Torneig Adidas 
a l'lndoor Figueres 
Prop de 300 jugadors van partici
par, la setmana passada, en les ins· 
tal·lacions l ' lndoor Figueres, a la 
prova estatal del Torneig del Circuit 
Adidas Padel Tour, on es van repar· 
tir 7.000 € en material esportiu. 
D'altra barida, l'lndoor acull del 27 
de novembre al 3 de desembre el 
Torneig del seu 12è aniversari. 

Vòlei Doble tercer lloc 
del Vilafant a l'inici 
de la ��iga d'Hivern 
El Club Voleibol Vilafant va debutar, 
el dissabte, amb dues terceres posi· 
cions a la Lliga d'Hivern en catego
ria de menors. En sub· 15 ho van 
aconseguir Alan Galind(U lvan 
Alekseev, per un còstat, i les germa
nes Kira i Deva Galindo, per l'altre. 
El campionat té sis proves, es juga a 
Barcelona i finalitzarà l'abril. 

Ciclisme Pérez i Surià 
guanyen la ruta llarga 
de la at:r de Darnius 
160 ciclistes van participar en la 5a 
Marxa BTT de Darnius, el diumenge. 
A la prova llarga, de 43 km, els carn· 
pions van ser Víctor Pérez i Nuri Surià 
-al podi els van acompanyar Oriol 
Colomé i Albert Oller, i vves Lafage. 
Al podi de la curta (25 km) hi van 
pujar: Carles Sargatal, Carlos Caler i 
Ramon Batlle -masculí- i Marie 
Romero, Cristian Geis i Berta Sauleda. 

EMPORDÀ 

Judith Carrasco i Helena Colinas, al Mundial a �olònia. 

Colinas i Carrasco, tretzenes 
· en el Mundial a Polònia 

► Les artistes pontcinenca 
i vilabertranenca destaquen 
en el cèrcol aeri en la seva 
primera participació 

REDACCIÓ. KIELCE (POLÒNIA) 

■ Les artistes i atletes professio
nals altempordaneses Helena Co
linas i Judith Carrasco van acon
seguir una meritòria tretzena po
sició en la disciplina del cèrcol aeri 
doble en el Campionat del Món de 
Pol e i Aèrial Sports que es va cele-

Breus 
VÒLEI 

EL SANT PERE B ES 
QUEDA EL DERBI 

AMB EL FIGUERES 
► El primer equip femení del Club 
Vòlei Sant Pere Pescador continua 
líder de Segona Catalana després 
de superar l'Alella (3·2), rival di· 
recte de la part alta. A Quarta Ca· 
talana, el derbi altempordanès en
tre el filial del Sant Pere i el Figue
res es va decantar per les costane
res (3·2). D'altra banda, el masculí 
del Sant Pere .va guanyar al Cal lde· 
tenes B (3· 1) i és quart de Tercera 
Catalana. 

WATERPOLO . 

EL FIGUERES PERD 
PER POC EL DIA 

QUE ES PRESENTA 
► El Club Waterpolo Figueres va 
presentar, el dissabte passat a la 
piscina municipal, els equips que 
té aquesta temporada. Un d'ells és 
l'absolut masculí, que just després 
de la posada en escena va cedir 
per petits detalls contra l'Anglès 
(8·9) tot i el pòquer de gols de Pau 
Riera. Els figuerencs són setens 
-d'entre nou equips- de la lliga de 
Segona Catalana i aquest dissabte 
(16 h) jugaran a la piscina del Pi· 
cornell, de Barcelona. 

brar a finals d'octubre a Kielce 
(Polònia). 

Les competidores de Pontós i 
de Vilabertran, integrants del duet 
Silver and Gold, es van convertir 
en les primeres representants ca
talanes i estatals que competien 
en un Mundial� Colinas i Carras
co practiquen el cèrcol aeri des de 
fa set anys i anteriorment ja havi
en obtingut resultats destacats èn 
el Campionat Nacional a Grècia, 
en el d'Eslovàquia i als Europeus 
a Praga (República Txeca), entre 
altres. 

. RUGBI 

L'ALT EMPORDÀ 
ACABA LÍDER DE LA 

PRIMERA FASE 
► L'equip fem�ní del Rugby Club 
Alt Empordà, d'Empuriabrava, va 
guanyar 10·14 el dissabte passat a 
Viladecans (Baix Llobregat) contra 
el cocodrils/Poble Nou B. Les 
Valkírias han acabat la primera 
fase en plena forma, guanyant 
tres dels-cinc partits disputats: 
D'altra banda, e l  club castel loní 
organitza aquest divendres dia 17 

· (20 h), al camp d'Empuriabrava, 
Un entrenament obert a tothom; 

MOTOCICLISME 

MAVERICK ACABA 
ONZÈ EN EL GRAN 

PREMI DE MALÀISIA 
► El pilot rosinc Maverick Viñales 
va ser onzè classificat, el diumen· 
ge passat, a la divuitena prova del 
Mundial de MotoGP que es va dis· 
putar al circuit de Sepang (Malài· 
·sia). El dia abans havia estat desè · 
a l'sprint race. El competidor 
d'Aprilia Racing ocupa el setè lloc 
de la classificació general de la ca· 
tegoria reina quan queden dues 
curses per acabar: aquest diumen
ge a Losail (Qatar) i el 26 de no
vembre a València. 




